



Harrassing Unity in Diversity for Wealth Creation and Social Well Being

29/8/10 S/T

KENYATAAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada Kontraktor-kontraktor Bumiputera yang berdaftar di daerah Beaufort sahaja, yang mempunyai pendaftaran dengan Pusat Pendaftaran Kontraktor Negeri Sabah (PUKONSA) atau PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR (PKK) dalam mana-mana Kepala dan Sub Kepala yang berkaitan dan mempunyai pendaftaran CIDB dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut:-

Bil	Tajuk	Kelas Kepala & Sub Kepala	Harga (RM)	Tempat & Tarikh Dokumen Sebutharga Diperolehi
1.	Kerja Penyelenggaraan/ Menaiktaraf Jalan Masuk Ke Jejambat Interpretasi Alam Inabau Di Hutan Simpan Bukau Api-Api, Beaufort JP/SP/SDC/BFT/04/2010	PUKONSA /PKK Kelas F Kepala: IV Sub Kepala: 1	RM10.00	Unit Kewangan Perhutanan, Pejabat Perhutanan Daerah Kota Kinabalu, Jabatan Perhutanan Sabah, Jala, Lama Penampang - Penang, Beg Berkunci 2006, 88633 Kota Kinabalu. (Tel: 088-781798) (28.08.2010 - 03.09.2010).
	Kerja-kerja Penyelenggaraan/ Menaiktaraf Jejambat Interpretasi Alam Inabau Di Hutan Simpan Klias, Beaufort JP/SP/SDC/BFT/05/2010	PUKONSA/PKK Kelas F Kepala: I Sub Kepala: 2		

Dokumen Meja Tawaran boleh diperiksa dan diperolehi mulai 28hb. Ogos 2010 hingga 03hb. September 2010 pada waktu pejabat. Bayaran dokumen tawaran adalah sebanyak RM10.00 sahaja. Pembayaran dokumen sebutharga hendaklah dalam Bentuk Wang Pos/Wang Kiriman Pos (Money Order)/Bank Draf yang ditulis atas nama Jabatan Perhutanan Sabah. **Wang tunai/cek tidak diterima.** Dokumen Sebutharga hanya akan dikeluarkan kepada wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja. Sehubungan dengan itu wakil-wakil kontraktor hendaklah membawa surat **PENDAFTARAN ASAL** yang dikeluarkan oleh pihak **Pusat Pendaftaran Kontraktor Negeri Sabah (PUKONSA)** atau **PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR (PKK)** dan Sijil Pendaftaran Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB). **Ambil perhatian, hanya kontraktor yang berdaftar di bawah kepala dan Sub-Kepala yang dinyatakan sahaja yang dibenarkan menyertai tawaran ini.** Sebutharga yang lengkap diisi hendaklah dihantar terus dan dimasukkan ke peti tawaran sebutharga SEDIA, SETIAUSAHA JAWATANKUASA PEMBUKAAN SEDIA (Pihak Berkuasa Pembangunan Ekonomi Dan Pelaburan Sabah (SEDIA), LOT 2, TINGKAT BAWAH, WISMA SEDIA, OFF JALAN PINTAS PENAMPANG, 88873 KOTA KINABALU pada atau sebelum **jam 12.00 Tengahari pada 03HB. SEPTEMBER (JUMAAT).**

PENGARAH PERHUTANAN
SABAH